

換領條款：

1. 所有禮品券均不能兌換現金。
2. 所有禮品券不得轉讓。
3. 所有的禮品券有效期為3個月。必須在到期日或之前全部換領。
4. 非用戶不能換領 rainlife 鹼性淨水系統、迷你電動拍打器、輕巧噴灑洗地器、濕洗地毯器、輕巧布濕藝洗器和 rainbow 配件(6A, 7A, 7B, 7C, 7D, 7H, 8F, 8G)。
5. 沒有購買電動拍打器的客戶，不能換領迷你電動拍打器和濕洗地毯器。
6. 凡未換領 rainlife 的用戶或非用戶，均不能換領 rainlife Filter。
7. 每一個 rainbow 用戶只限換領一部迷你電動拍打器、輕巧布藝濕洗器、濕洗地毯器和輕巧噴灑洗地器。
8. 兩張換領優惠券可以換領1部濕洗地毯器或12件 rainbow 廚具。
9. 如禮品貨量不足時，本公司有權更改換領禮品，恕不另行通知。
10. 已換領的禮品均不可兌換現金或其他禮品。
11. 本公司有權修改任何換領禮品之條款，恕不作另行通知。
12. 如有任何爭議，本公司將擁有最終的決定權。

請注意：所有領取禮品的人士，均需到列印在禮品券上的地址領取禮品。

Terms & Conditions:

1. All Referral gift Vouchers are NOT REDEEMABLE FOR CASH.
2. All Referral gift Vouchers are NOT TRANSFERABLE.
3. All Referral gift Vouchers are valid for 3 months only. All redemption must be made on or before the EXPIRY DATE.
4. Future Owners are not eligible to redeem rainlife(Alkaline Water Purifying System), rainbowmate, rainjet, aquamate, minijet and rainbow accessories(6A, 7A, 7B, 7C, 7D, 7H, 8F, 8G).
5. Rainbow Owners who did not purchase the Rainbow Power Nozzle are not eligible to redeem rainbowmate and aquamate.
6. Future Owners or Rainbow Owners who do not own the rainlife are not eligible to redeem rainlife Filter.
7. Each Rainbow Owner can only redeem one rainbowmate, one rainJet, one aquamate and one minijet.
8. Two Referral Bonus Vouchers are required for the redemption of one aquamate or a 12-Piece Gourmet Set.
9. Redemption of Referral Gifts is subject to stock availability and the Company reserves the right to change the gifts without prior notice.
10. Gifts issued are NOT EXCHANGEABLE for cash or other gifts.
11. The Company reserves the right to amend conditions for the use of Rainbow Referral Gift Vouchers without prior notice.
12. Should any dispute arises, the decision of the Company shall be final.

Note: All redemption can only be made in the office address printed on the referral Gift Voucher.